
Kongahällanytt  
den 16 mars 2023 
 

Hej alla folkdansvänner!  

 

Vilken härlig kväll det blev i måndags. (Synd att jag missade den!)  

Göteborgs Spelmansförbund spelade till dans, gäster från Victoria och många från 

Kongahälla. Innan dansen hade dansledare och musikanter i distriktet möte. Totalt vad det ca 

60 personer som hade en trevlig kväll tillsammans.  

Styrelsen hade möte på tisdagskvällen så här får ni lite information. 

Lördagspromenad    

Lördagens planerade promenad (18/3) ställs in då väderläget känns för osäkert! 

Nästa planerade promenad blir lördagen den 22 april. Denna gång går vi runt i Jonsereds 

samhälle. Vi parkerar mitt i samhället vid Östhjälpens parkering. Rolf kommer vägleda oss. 

Men mer information om detta senare. 

Medlemsförteckning 

Nu har de allra flesta betalt in medlemsavgiften. Idag är vi 53 st medlemmar. Då vi har flera 

nya medlemmar (2022 + 4 st, 2023 + 5 st) sedan vi senast lämnade ut medlemslista får du i 

bifogad fil lista på medlemmar per idag 16 mars. Jag kommer att ta med utskrifter till 

dansträningen för er som vill ha listan på papper.  

Vårfesten fredagen den 14/4.  

Inbjudan är utskickad och anmälningar har börjat komma in. Glöm inte att anmäla dig på 

listan på träningskvällarna eller direkt till Martin Robertsson.  

Festkommittén planerar ”som vanligt” att vi ska bjuda på äggost och Janssons frestelse + 

påskbakelse. De kommer att komma med förfrågan om vilka som kan hjälpa till med olika 

sysslor inför festen.  

Dansprogrammet för kvällen är klar och vi kommer minst en gång dansa igenom danserna 

inför festen.  

Tysklandsresan – Avresa onsdag 17/5. Hemresa söndag 21/5.  

Vi har hittills ca 20 st. anmälningar. Vill du följa med anmäler du direkt till Eva-May och 

Elving.  

Elving har hämtat in ett antal offerter för bussresan och kommer ta fortsatta diskussioner med 

två av bussbolagen.  

Mer information kommer … 

Upptaktsaktivitet inför hösten – lördag 26/8  

Vi fick ju ett kulturstipendium från Kungälvs kommun för några år sedan, som vi tänkte att vi 

skulle använda till en utflyktsresa. Innan pandemin togs det fram ett förslag på utflykt till 

Jönköping/Huskvarna/ Taberg. Om det inte kommer ett bättre förslag kommer Eva-May och 

Elving att arbeta vidare med detta.  Om någon har andra förslag prata med Haraldssons. 

Anteckna datumet i almanackan om du är intresserad. Vi kommer innan vi slutar vårterminen 

fånga upp intresse.    

Varma hälsningar/ Lars Ove 


